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PROTOKOI, NR 64106
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 01 luteso 2006 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczqla obrady o god2.13.00 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego
porz4dku:

1. Analiza realizacji wniosków pokontrolnych Komisji.
2. Analiza materialów na sesjp.
3. Analiza projektu budZetu Miasta i Gminy Jgdrzejów na rok 2006.

- ciAg dalszy
4. Sprawy róine.
Przewodniczqcy Komisji powital zebranych czlonków komisji

oraz Kierownika Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Malym -
Benedykta Walochg. Komisja Rewizyjna rozpoezEla posiedzenie od analizy
wniosków pokontrolnych komisj i.

Ad.1
Przewodniczqcy Komisji odczytal pismo w sprawie realizacji wniosków

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej dotyczqcych Sktadowiska Odpadórv
Komunalnych w Potoku Malym.

Kierownik Skladowiska - B. Walocha nie wniósl zastrzezeri. co do
real izacj i wni osków p okontro lnych po stawi on)'ch przez Komi sj e Rewiz)'j na.

Komisja Rewizyjna po raz kolejny zasygnalizowala problem budowy
sortowni rímieci i postawila w tej sprawie wniosek (wniosek l).

Posiedzenie komisji opuécil Kierownik Skladowiska - B. Walocha.

Przewodniczqcy Komisji odczytal pismo w sprawi e realizacji wniosków
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej dotycz4cych Zakladu Remontowo
Budowlanego oraz Targowicy Miejskiej. Poinformowat radnych, iZ czESó
wniosków zosfala zrealizowana, a czEÉó dopiero bEdzie realizowana w sezonie
letnim.

Komisja Rewizyjna po raz kolejny poruszyla sprawE uchwalenia planu
pracy komisji na rok 2006.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. RozmawiaLam z Przewodnicz4cym
Rady Miejskiej w Kielcach, który poinformowal mnie, 2e z uwagi na ci4gtoéó
pracy w samorzqdzie plany praey komisji powinny byó ustalane do koúca roku,
a nie do koúca trwania kadencii.



W celu wyjarínienia w4tpliworíci czlonków komisji na posiedzenie
poproszono Przewodniczqcq Rady Miejskiej - E. Ptasznik oraz Mecenas -
D. Kiwiorsk4.

Glos zabrala Przewodniczqca Rady Miejskiej - E. Ptasznik. Trudno jest
nam przewidzieó, jukE koncepcjg dziahania przyjmie nowa Rada, dlatego plan
pracy jest przyjgty do miesiqca pafudziernika. Rozmawialiémy w tej sprá*ie
z paniqMecenas, która zasugerow ala przyiqcie takieg o rozwiqzánia.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Przez okres dwOóh kadencji, kiedy
jestem radn4 nowa rada zaczynajqc pracQ ,,zastala" plan pracy do koúca roku
kalendarzowego. Nowe plany pracy tworzylié my z nowym rokiem Nie widzg
podstaw prawnych by ,,ubezwlasnowolniaó,, pru.g samorz4du w miesi4cu
listopadzie i grudniu, gdy przyjd,qradni nowej kaáencji.

Glos zabrala Mecenas D. Kiwiorska. Kadencj a rady trwa cztery lata -
wynika to z ustawy o samorzqdzie gminnym. Komisje sq organami rady
w zwiqzku ztym nie moZe ich kadencja trwaó dluzej. Z áoáwiadcleniawiemy,
2e nowa rada najpierw sig musi ukonstytuowaó, zanim rozpocznie pracE. Nie ma
mozliworíci zrealizowania przewidzianych zadah w miési4cu giudniu. Je1eli
Komisja Rewizyjna chce ustalió plan pracy z uwzglqdnieniem ¿l¿cn ostatnich
mi e s i Ecy, ni e wi dzq 2adny ch pr zeszkó d prawnych.

Po przedyskutowaniu powylszej sprawy Komisja Rewizyjna postawila
wniosek (wniosek 2).

Przewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala czlonków komisji
o dwudniowej sesji w miesiqcu lutym. Poruszyla równiezsprawQ organizowanía
Lutowego Swipta Miasta. Na proébq Przewo dniczqcego Komisj i przybli1yla
radnym sprawQ nowego regulaminu Zakladu Wodóci4gów i Kanalizácji
w JEdrzejowie.

sig z pani4 Bilewicz,
przepisów regulamin
formie zalqcznika do

Przewodntcz4ca Komisji E. Ptasznik orazMecenas D. Kiwiorska opu5city
posiedzenie komisji.

Ad.2
Punkt IB

Uchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ícieków
na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Na posiedzenie komisji przybyl kierownik ZWIK w Jgdrzejowie oraz
pani Bozena Janus - zastppca kierownika.

cry zaklad wodociqgów jest przedsiqbiorstwem? - zapytat
Przewodn iczqcy Komi sj i .

Po otrzymaniu nowego regulaminu skontaktowaram
któ rapo in fo rmowa lamn ie ,2ewed lugna jnowszych
powinien byó wpisany w uchwalg, a nie przeástawiony w
uchwaty - p owi ed ziala Przewodn iczqca Rady Mi ej skiej .
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W rozumieniu ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodg zaklad
wodoci4gowy j e st przedsi gbi orstwem - odpowi edziaL ki erownik Z. Lato .

ZWiK nie posiada osobowoéci prawnej, nie mohe byó nazywany
przedsiqbi orstwem - p owi ed zial P r zewodni cz4cy Komi sj i.

W myél tej ustawy, wszystkie podmioty prowadz4ce dzialalnoéó
w zakresie zaopatrzenia w wodp, nie zalehnie od formy s4 przedsigbiorstwami.
Ustawa definiuje pojgcie przedsigbiorstwa - powiedziala pani B. Janus.

Do tej ustawy nale|y dostosowaó regulamin dostarczania wody
i odprowadzania Écieków - dodala radna E. Wiéniewska.

Glos zabral Kierownik zWiK z. Lato. otrzymaliÉmy równie?
najéwieZsze informacje w sprawie regulaminu. W zwiqzku z tym musimy
jeszcze wprowadzió autopoprawki. Po wprowadzeniu zmian przeÉlemy
gotowy regulamin wszystkim radnym.

Czy zasadne jest w rozdziale 6 punkcie 3 pisaó o planach, skoro czqsto
ulegajqzmianom? - Zapytala radna E. Wiéniewska.

Istniej4 takie plany i dostgp uslug jest sporzqdzany z takimi planami.
Kolejny artykul wyjaénia, 2e jezeli w wieloletnich planach nie wynika
planowana budowa urzqdzen, a osoba ubiegaj4ca siE wyra2a wolg budowy,
to Gmina moíe zawrzeó tak4umowQ - odpowiedzialapani B. Janus.

Komisja Rewizyjna poruszyla równie2 sprawg poboru wody przez Stra2
P olamqna cele przeciwpoZarowe.

Posiedzenie komisji opuécil kierownik ZWLK oraz zastqpca kierownika.

Punkt 6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Na posiedzenie komisji przybyl Burmistrz M. Wolski.
Proszq wyjainié, z jakich ulic wywozony jest ínieg i gdzie skladowanyT -
Zapytala radna E. Wiéniewska.

Wszystkie uliczki od rynku glównego zosfaly odénie2one. Ponadto ulice
tj. Pihczowska - czEéciowo, Kopernika, Zeromskiego, Konopnickiej. Wynikalo
to z koniecznoéci duzego ruchu pojazdów na Targowicg Miejsk4 - powiedzial
Burmistrz M. Wolski.

Jak wyglqda odínieianie pokryó dachowych szkól i hali sportowych? -
Zapytala radna E. Wiéniewska.

Na pocz4tku stycznia wyslalem pisma w sprawie odénieaenia pokryó
dachowych. Wszystkie szkoly zostaly odéniezone. Je2eli chodzi o PlywalniE
Miejsk4 odéniezono tylko fragment dachu. Polecenie nie zostalo wykonane,
dlatego zostaly wyci4gniEte konsekwencje wobec Kierownika Ptywalni
Miejskiej.
Czy osoby pracujqce na dachu przy odiniezaniu sq przeszkolone? - Zapytala
radna E. Wiéniewska.
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Osoby pracuj4ce na dachach s4 przeszkolone w pracy na wysokoéci S4 to
straíacy nale2qcy do Krajowego Sytemu Ratownictwa - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Na czym polegaó bqdzie rozbudowa budynku medyczno - socjalnego
Pogotowia Ratunkowego w Jqdrzejowie? Pytanie doeczy punktu I0
powiedziala radna E. WiÉniewska.

Wszelkich wyjaénieú udzielil Naczelnik Wydziatu Zagospodarowania
Przestrzennego - D. Treliúski.

Czy budujqc rondo na skrzyzowaniu ulic Przypkowskiego, B. Chrobrego
í B. Chlopskich, sklepiki stojqce przy skrzyzowaniu nie bedq kolidowaty z jego
budowq? Pytanie doeczy punktu I I - zapytalaradnaE. wiéniewska.

Wszelkich wyjaÉnieú udzielil Burmistrz M. Wolski.
Dlaczego czynsz za dzierzawQ gruntu zostal ustalony na poziomie I zl.?

Pytanie doQczy punktu 24. ZapytalaradnaB. Wiéniewska.
Osoba dzierZawi4ca ten grunt znalazla siq w trudnej sytuacji materialnej.

Zwrócila siE do nas z proéb4 o obniZenie wysokoÉci czynszu. Jest to czynsz
ustalony na okres trzech miesiqcy - odpowiedzial Burmistrz M. Wolski.

Dlaczego inwentaryzacja zostala przeprowadzona Qlko w kasie, a nie
w calym Urzqdzie? Inwentaryzacja powinna byé przeprowadzana przynajmniej
raz w roku - Zapytat Przewodniczqcy Komisji.
Nalezy pamigtaó równiez o bibliotece - dodataradnaE. wiéniewska.

Trudno jest mi odpowiedzieó, kiedy ostatnio przeprowadzona zostala
inwentaryzacja w calym LJrzEdzie. Przyjmujg powylszquwagQ - odpowi edziaL
Burmistrz M. Wolski.
Czy zostalo zorganizowane spotkanie w sprawie zagospodarowania dzialki; róg
ul. Koicielnej a I I ListopadaT - zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Najprawdopodobniej zostanie zorganizowane w przyszlym tygodniu -
odpowiedzial Burmistrz M. Wolski.

Glos zabrala radna E. [4/iíniewska. Powinniémy zastanowió siQ nad
wybudowaniem kolejnych pawilonów handlovvych w stylu ul. KoÉcielnej. Tego
typu pomieszczen brakuje w naszym mieécie.

Punkt 7
Sprawozdanie z wykonanía uchwal Rady podjQtych na poprzednich sesjach.

Komisja uwag nie wniosla.
Punkt B

Uchwala w sprawie udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowej dla Zaffiadu
(Islug Komunalnych.

Komisja uwag nie wniosla.
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Punkt 9
Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla ZaHadu Uslug
Komunalnych w Jqdrzej owie.
Dlaczego na remont koszy planowana jest kwota a2 64 zl za sztukq (zalqcznik
XIr I do uchwaly)? - Zapytalaradna E. Wiéniewska.
Stawka ta ustalona jest zaremont koszy na émieci (40 sztuk) oraz tawek (39).
Kwota ta zostala wyliczona w oparciu o rok ubiegly - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Z uwagr na brak dokladnych informacji radna E. Wiéniewska zwrócila siq
do Burmistrza o wyjaÉnienie punktu 4 ZalqcznikaNr 1 do pov,ryaszej uchwaly.
Gtos zabrala radna E. Wííniewska. Apeluje równiez do Burmistrza o zakup
bardziej estetycznych koszy. a takZe o w)rmiane zniszczon)rch kosz)r. Zwracam
równieZ uwagQ na oczyszczenie slupów ogloszeniow)'ch z nadmiernei iloSci
ponaklejan)¡ch ogtoszeú.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Proszq wyjaíníó blizej pozycjq B
Zalqcznika IVr I omawianej Uchwaly ,,Oczyszczanie mostów ze ímieci - 108
zl/szt." oraz pozycjq I Zalqcznika Ir{r 2 omawianej uchwaly ,,Pielqgnacja drzew
i krzewów - 9,28 zl/szt. "

Mostów jest siedem. Bardzo czEsto zdarzajq siE sytuacje, Le zatykane s4
przepusty. lJwa2am, 2e na tak4 iloéó mostów 108 zl za sztukE nie jest zbyt
drogo. Pozycja ,,pielggnacja drzew i krzewów" obejmuje podciEcie konarów,
zebranie oraz Wwóz Éciptych fragmentów drzewa - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.
Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Musimy nadzorowaó czy faktycznie
wykonywane seprace porzqdkowe tj. zamiatanie alejek parkowych.
Ustalenie stawek jest odrqbnqrzeazqa wyegzekwowanie czy zostaly wykonane
prace porz4dkowe oddzielnq - powiedzial Burmistrz M. Wolski.
Zwracam uwage na nieuporzadkowany teren wokól nowow--¿budowanego bloku.
w szczególnoÉci niepodcinany z)'woplot - powiedziala radna E. Wiéniewska.

W zalqczniku Nr 3 omawianej uchwaly w pozycji 2 ,, (Jstawianie znaków
drogowych, remont, regulacja i drobne naprawy" jest blpdnie podana kwota.
Poprawny zapis to 10 tys. zl. - poinformowal radnych Burmistrz M. Wolski.

Punkt I0
Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozyviqzywania
problemów alkoholowych w roku 2005 uchwalonego uchwalq Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie XXX/278/05 z dnia 24 lutego 2005 roku, zmíenionego uchwalq
XXXWII/336/05 z dnía I I sierpnia 2005 roku i uchwalq nr XLII/364/05 z dnia
29 listopada 2005 roku.

Glos zabrala radna E. Wiiniewskn Chcialabym zwróció uwagg na nie
uregulowanq do dnia dzisiejszego sprawQ funkcjonowania poradni odwykowej.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Wystosowalem w tej sprawie trzy
pisma do Starosty. Uzyskalem odpowiedl,2e poradnia nie jest konieezna, skoro
dzialajq punkty konsultacyjne. Moim zdaniem utworzenie poradni jest bardzo
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Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Opinia byta wystawiona przez
poprzedniego Burmistrza, który ustosunkowal sig negatywnie do tej uchwaly.
Brak byto konkretnych informacji, jakie drogi przekazuje powiat.

Rada Miejska powinna najpierw zakwaliftkowaó przekazywane drogi do
dróg Gminnych - dodala radna E. Wióniewska.

Glos zabral Burmistrz M. [Molski. BEdE wnioskowal do Rady Miejskiej
o przekazanie budynku w WEglericu, je2eIi lokale po geodezji
i w Urzgdzie Skarbowym zostan4 przekazane Gminie.

Radna E. Wiéniewska odczytala pismo w sprawie wykonania nawierzchni
asfaltowej na drodze gminnej tqczqcej sig z ul. Spóldzielczq przy cmentarzu
Bl. Kadlubka.

Przewodniczqcy Komisji wyjaénil, i2 zwracal siQ do Burmistrza w tej
sprawie i droga ta zostala wyremontowana. Zwracali siQ do mnie, aby
wyremontowaó drogq od poludniowej strony cmentarza. Wnioskowatem w tej
sprawie do projektu budZetu. Na chwile obecnq nie wiem czy wniosek ten zostal
ujpty w budZecie.

Glos zabrala E. Wiíniewska. Rozmawialiémy na temat ujeó
w planie budzetu dotacji w kwocie 50 tys. zl. na remont chodników dla
Spótdzielni Mieszkaniowej. Radna E. WiÉniewska odczytala w tej sprawie
pismo od Spótdzielni Mieszkaniowej, w którym wymienione zostaly propozycje
wyremontowania nastEpuj4cych nawierzchni drogowych: remont drogi przy
budynkach 23,31 na ul. Klasztornej, wykonanie parkingv przy ul. Mieszka I,
uloZenie nawierzchni asfaltowej na ul. B. Chrobrego, uloZenie chodnika z kostki
brukowej na ul. Sobieskiego, Klasztornej oraz chodników lqczqcych
ul. Przypkowskiego z ul. Sobieskiego. Czy wymienione inwesQcje zostaly ujqte
w projekcie budzetu na rok 2006? - Zapytalaradna.

Glos zabral Burmistrz M. Píszczek. W projekcie budzetu nie ma
wymienianych konkretnych inwestycji, na które przekazujemy érodki pienigzne.
Podana jest tylko sama kwota dotacji, jukq przekazqemy spóldzielni.
Nie rozmawialiÉmy jeszcze w tej sprawie z Prezesem. Co do propozycji
wyremontowania wymienionych chodników i ulic, z naszej strony nie byto
Zadnych zmian. JeAeli komisja ma wytypowane inne chodniki proszg o ich
przedstawienie - dodal Burmistrz M. Piszczek.

Chcialabym zasygnalizowaó równie? potrzebE zrobienia chodnika
od strony frontowej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej na
ul. B. Chrobrego - powiedziala radna E. Wiéniewska.
Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Czy Burmistrz przewiduje jakieí írodki

pieniqine na polqczenie drogi od cmentarza z drogq Bt. Kadlubka od strony
poludniowej?
Problem polega na tym, 2e od strony potudniowej jest teren prywatny -
powiedzial Burmist rz M. Piszczek.

Czy Burmistrz ma zamiar wycofi+vaó jakiekolwiek inwesQcje miejskíe
z projektu budzetu? - Zapytala radna E. Wiéniewska.
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Trudno jest mi odpowiedzieó na to pytanie. Po autopoprawkach
zorganizqe spotkanie i przedstawiq swoje propozycje - odpowiedzial Burmistrz
M. Wolski.

Komisja Rewizyjna pozyt)rwnie ustosunkowala sie do poprawionego
regulaminu dostarczania wod)¡ i odprowadzania úcieków na terenie Miasta
i gminy Jedrzejów.

Przewodniczqcy Komisji przedstawil swoje stanowisko w sprawie
comiesiEcznego pobierania pieniEdzy za odczyt licznika. Odczytywanie licznika
jest natomiast, co drugi miesi4c. Uwaíam, i2 nie powinni pobieraó
comiesiqcznych oplat zaodczyt licznika, skoro ,,chodz{', co drugi miesi4c.

Sprawg t4 najprawdopodobniej reguluje uchwala taryf za wodq i rícieki -

powiedziala radna E. Wiéniewska.
Glos zabral M. Piszczek. Podobne rczwiqzanie przyjqte jest w Zakladzie

Energetycznym. Myélq, ze jest to kwestia oszczEdnoéci zakladu. Stala oplata
abonamentowa jest naliczana co miesi4c.

MyélE, 2e przy omawianiu taryf za wodg i écieki nale|y zwróció na to
uwagQ - powiedziala radna E. Wióniewska.

Komisja Rewizyjna poruszyla równieZ sprawq przeksztalcenia umowy
najmu Panu Bolwiúskiemu na okres 30 lat.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Pan Bolwiriski wyst4pil do nas z takim
pismem. Nie wprowadzilem tej sprawy do porz4dku obrad najblilszej sesji,
poniewaZ uwaíam,2e powinniSmy sig do tego ustosunkowaó.

Przeksztalcenie tej umowy wiqze sig przede wszystkim z moZliwoéci4
wykupu tej nieruchomoéci wraz z dzialkq przez Pana Bolwiúskiego
powiedziala radna E. Wiéniewska.

Zaproponowalem, aby wyst4pil o sprzeda2 nieruchomoÉci i w drodze
przetargu moíemy iq sprzedaó. Przedstawig tq sprawQ na kolejnych
posiedzeniach komisji, celem zaopiniowania przez radnych powiedzial
Burmistrz M. Wolski.

Czy Pan Bolwiriski zwracat siq do Burmistrza o zwrot poniesionych
na kl a dów r em ont owy c h w ew nqtr z o b i e ktu? - Zapytala P rzewodn i czEcy Komi sj i.

Na pocz4tku mojej kadencji zwrócrl siE w sprawie poszerzenia lokalu
od strony parkingu. Wyslalem komisjE na kontrolQ w celu okreélenia zakresu
prac remontowych. Do przyjgcia s4 jedynie prace remontowe zwiqzane
z konserwacj4 obiektu, a nie jego uatrakcyjnieniem. Trudno jest mi powiedzieó
czy coÉ zostalo uzgodnione w tej sprawie - powiedzial Burmistrz M. Wolski.

Przewodniczqcy komisji poruszyl sprawQ konserwacji wiat na Targowicy
Miej skiej.

Wyjaénieri w tej sprawie udzielil Burmistrz M. Wolski.

Ad.2
Komisj a Rewizyj na poruszyla sprawq targowicy zwierzEcej.
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Glos zabral radny B. Kró|. Plac, na którym odbywa siE sprzedaL zwierz4t nie
nale?y do Gminy. Powinnirímy to uregulowaó.
Glos zabral Burmistrz M. Ll¡olski. Zleclhem pracownikom wydzialu rolnego

2eby poszukali terenu, gdzie bgdziemy mogli przenieSó handel.
Komisja Rewizyjna poruszyla równieZ sprawg becikowego.

Radna E. Wiéniewska odczytala pismo od pana Radostawa Pawlaka - posla
na sejm w sprawie becikowego. Z powy2szego pisma wynika, i2 Gmina
w drodze uchwaly mo2e przyznaójednorazowe zapomoge z tytutu urodzenia
dzieckatzw. becikowe.
Czy becikowe ma byé finansowane przez samorzqdy lokalne? - Zapytala
radna E. Wiéniewska.
Ustawa ta dopuszcza mozliwoéó wprowadzenia becikowego na terenie
gminy, nie naklada obowiqzku. Z wiadomoéci, które ja posiadam
to najprawdopodobniej tak. Nie mam jednak 100% pewnoÉci - odpowi edzial
Burmistrz M. Piszczek.

lJwalam, 2e skoro jest to ustawa rzqdowa to nie powinno to byó
cedowane na samorzqdy - powiedziala radna E. Wiéniewska.

Komisja zakohczyla posiedzenie o godz.l7. 00

Przewodn iczgc4 Ko;n isj i Rewizyj nej
' 'l rrraúski¡ )Slanlt


